
Förslag till Bildningsnämnden 
från Kristdemokraterna och Moderaterna 
 
Möjlighet till APL- platser i kommunen  
 
Vid möte med yrkesprogrammen har det framkommit att det är svårigheter 
med att få fram APL-platser (Arbetsplatsförlagt lärande).  
APL-platserna är viktiga både för utbildningens skull och även för framtida 
kontakter efter avslutat gymnsieprogram. 
Hade kommunen kunnat hjälpa till här via förvaltningar och bolag? 
 
 
 
Kristdemokraterna och Moderaterna föreslår att Bildningsnämnden beslutar 
 
att be KS att uppmana kommunens förvaltningar och bolag  att bidra 
 med APL-platser för yrkesprogrammen på gymnasiet 
 
att be KS att uppmana kommunens förvaltningar och bolag  att 
 framföra  krav på APL-platser i upphandlingsprocesser för 
 yrkesprogrammen på gymnasiet  
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